
Beretning skytterne 

Foreningens medlemstal har været stabilt på ca. 30 medlemmer de seneste år og 
det er det stadig, men bestyrelsen er krympet til 3 mand. 

I skytteforeningerne skal der ny fremover en skydeleder på banen for at det er 
tilladt at gå i gang med at skyde. Vi er derfor interesseret i at få uddannet så 
mange som muligt af medlemmerne således at der altid kan være en skydeleder 
til stede. 

I vores pistolsamling har vi 2 udtjente som vi vil kassere og udskifte med andre 
brugte af bedre kvalitet. 

 


